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nr onderwerp 

1.  Opening 

De bijeenkomst is verdeeld over twee avonden i.v.m. de coronamaatregelen. Er zijn huisregels 

opgesteld en formulieren uitgedeeld waarop bewoners kunnen aangegeven of ze volgens de 

richtlijnen van het RIVM aanwezig mogen zijn. Elke avond vinden er twee bijeenkomsten plaats 

die voorgezeten worden door een onafhankelijke voorzitter. De bijeenkomsten starten om 

18.00uur en eindigen om 22.00uur. 

 

Topicus wil hun locatie, tussen Singel, Singelstraat, Brinkpoortstraat en Keizerstraat, een nieuwe 

impuls geven. Topicus en de gemeente Deventer hebben een concept Ontwikkelingsperspectief 

gemaakt waarin de uitgangspunten voor de herontwikkeling staan. Topicus wil uitbreiden en 

functies toevoegen, zodat hier mogelijkheden komen om te werken, leren, wonen en ontspannen. 

Tegelijk biedt deze nieuwe Topicus Campus kansen voor de hele stad. Topicus en de gemeente 

hebben vorig jaar de intentie uitgesproken om samen na te gaan hoe we de ambities van Topicus 

en de kansen voor Deventer goed kunnen combineren. Komende week bespreken we het concept 

Ontwikkelingsperspectief met de direct omwonenden en betrokken organisaties. 

 

Doel is om na de presentatie van de bewoners te horen wat zij er van vinden. Topicus en de 

gemeente willen graag horen wat de vragen, opmerkingen en zorgen zijn die de bewoners hebben 

of ideeën die de bewoners willen delen. Dit mag van alles zijn. Aangegeven wordt dat het handig 

is om duidelijk, transparant en helder te zijn. Aangegeven wordt dat het communicatietraject net 

gestart is en de bewoners nog vaker zullen horen van Topicus en de gemeente. 

2.  Contact 

Er is een gezamenlijke communicatie/participatietraject gestart, vanuit Topicus en de gemeente, 

om het concept ontwikkelingsperspectief met de “buren” en stakeholders  te bespreken. Sinds een 

week is er een website in de lucht waar bewoners, die zich hebben aangemeld, een link naar het 

filmpje en het concept ontwikkelingsperspectief kunnen vinden (https://topicus.nl/campus). 

 

Op de website staat contactgegevens van zowel de Topicus als de gemeente. Verzocht wordt om 

vragen en opmerkingen te mailen naar: 

Liesbeth Platvoet van Topicus via liesbeth.platvoet@topicus.nl, 0570 – 662 662 

Asieh Baher van de gemeente Deventer via a.baher@deventer.nl, 06 – 11 268 490 

Reageren kan tot medio juli 2020 ook via e-mail campus@topicus.nl 
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Een aantal bewoners geven het filmpje en het concept ontwikkelingsperspectief niet te kunnen 

openen door een foutmelding. De bewoners die het concept ontwikkelingsperspectief van Topicus 

alsnog wensen te ontvangen hebben dit nog dezelfde avond ontvangen.  

 

Het verslag wordt eind volgende week (3 juli 2020) gestuurd naar alle aanwezigen. Dit verslag (en 

de ingekomen reacties) wordt ook naar de gemeenteraad gestuurd. 

 

3.  Topicus 

Topicus wil herontwikkeling op locatie. Topicus is een bedrijf wat software maakt en levert. 

Topicus stelt verschillende functionaliteiten beschikbaar en procesverbeteringen voor aan 

(software as a service): 

• Banken/verzekeraars 

• Onderwijs 

• Overheid  

• Zorg  

Het bedrijf biedt een maatschappelijke relevante dienstverlening en staat daarmee als bedrijf 

midden in de samenleving. Topicus is ook een bedrijf met groeiambities en de huidige huisvesting 

is te klein mede door die groei. Topicus voorziet een tekort aan ICT-talent. Het Topicus campus is 

een antwoord om talent te verwerven en te behouden op de krappe arbeidsmarkt. Door het 

concept werken+ wonen+ leren+ leisure te verkennen wil Topicus die talenten ook meer bieden en 

ontlasten. Topicus wil herontwikkelen met dit onderscheidend concept/product. Huisvesting is 

hierin belangrijk. Topicus wil een context bieden, die net als het bedrijf midden in maatschappij/ 

samenleving staat. Met dit concept wil Topicus talent aantrekken en aan zich binden. De plek 

heeft Topicus en Deventer veel te bieden. Belangrijk is dat het ontwikkelingsperspectief een kader 

biedt. Topicus kan ambities op verschillende manieren waarmaken. De ene manier is voor de 

omwonenden misschien wat prettiger dan de ander. Op basis van een dialoog wil Topicus ook de 

bewoners tegemoetkomen waar dit kan. Mocht het kunnen en ook haalbaar zijn dan zal Topicus 

dit als “buurman, zeker niet nalaten. 

 

4.  Gemeente 

Voor de gemeente is de ambitie van Topicus duidelijk. Topicus wil uitbreiden op locatie en een mix 

van functies toevoegen op het Carré. De gemeente heeft gekeken of deze ambitie ook past 

binnen de ambities van de gemeente voor deze plek. De gemeente heeft in de vastgestelde 

omgevingsvisie aangegeven dat een mix van functies wenselijk is.  De locatie kan verbetering 

gebruiken. Het past daarnaast ook in de ambitie van de Stadscampus. Daarom wil de gemeente 

dan ook meewerken. Alleen is niet alles mogelijk op die plek. We hebben te maken met: 

• Beschermd stadsgezicht  

• Historisch binnenstad 

• Locatie: station en entree van de stad 

• Kwalitatief hoogwaardig gebied 

In de intentieovereenkomst is afgesproken de haalbaarheid en het laadvermogen op die plek te 

onderzoeken en hoe dat tot stand moet komen. Op basis daarvan is gekeken welke 

uitgangspunten opgesteld kunnen worden, rekening houdend met de belangen van de gemeente 

en de belangen/wensen van Topicus. Dit heeft geleid tot een eerste concept 

ontwikkelingsperspectief. Dit heeft helaas langer geduurd dan gepland.  

 

Planning 

Het concept ligt er, maar het is nog niet af. De belangen van de belangrijke stakeholders en 

omwonenden moeten nog hierin worden meegenomen, om het af te maken. Daarvoor zijn deze 

bijeenkomst georganiseerd. We halen nu op wat de omwonenden belangrijk vinden. Na de 

zomervakantie gaan we weer in dialoog en presenteren we wat we hebben opgehaald. In 

september komt een follow-up, dan kan ook worden aangegeven wat wel kan en wat niet mogelijk 

is. Dit zal beargumenteerd gebeuren. In oktober/ november gaat dit ontwikkelingsperspectief 

richting de gemeenteraad.  Het is aan de gemeenteraad om alle belangen af te weging en het 

ontwikkelingsperspectief vast te stellen.  Dan ontstaat er weer een nieuw kader voor Topicus. 

Vervolgens zal Topicus met een  architect de plannen verder moeten uitwerken in een Masterplan 

(MP). Dat plan zal dan ook weer aan de omwonenden worden voorgelegd. Uiteindelijk is een 
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bestemmingsplan wijziging nodig en zal ook een omgevingsvergunningsaanvraag moeten worden 

ingediend. 

 

Communicatie/participatie 

Een paar buren van de eerste bijeenkomst geven aan zich in de steek gelaten te voelen door de 

gemeente, omdat Topicus en de gemeente nu al ruim een jaar in gesprek met elkaar zijn. Bij zulke 

grootschalige plannen is het wenselijk om op de hoogte gesteld te worden, geven zij aan. Doordat 

dat niet is gebeurd, heeft dit nu voor onrust gezorgd. De gesprekken met Topicus zijn ook niet 

soepel verlopen, geven de buren aan. 

 

De gemeente geeft aan dat het traject langer duurde dan gewenst was, maar het proces loopt 

zoals het hoort. De gemeente geeft aan dat er wel in een comité met bewoners, is gesproken over 

de gesprekken met Topicus m.b.t. de intentieovereenkomst. Op dat moment kon er ook niet veel 

meer dan dat worden gedeeld. 

 

De voorzitter geeft aan dat de verantwoordelijkheid bij Topicus en de gemeente ligt, maar doet 

een oproep aan de buren om zelf ook het initiatief te nemen. Gevraagd wordt om gelijk aan de bel 

te trekken als zij het gevoel hebben dat er iets niet klopt, of bij vragen. Er wordt ook gevraagd om 

na te denken over procesafspraken met elkaar. Hoe kan de communicatie zo goed mogelijk met 

bewoners plaatsvinden? Waarbij het uitgangspunt open en met begrip naar elkaar en voor elkaars 

belangen centraal staat. De voorzitter vraagt ook om door te vragen, zodat er een zo compleet 

mogelijk beeld ontstaat bij de bewoners.  

 

Wil je meedenken over de communicatiestrategie meld je dan aan! 

 

5.  Presentatie concept ontwikkelingsperspectief op hoofdlijnen 

Dhr. Gijs Frencken licht het ontwikkelingsperspectief toe aan de hand van een presentatie.  Dhr. 

Gijs Frencken geeft aan dat het concept ontwikkelingsperspectief geen plan is maar een 

denkrichting/ perspectief voor de ontwikkeling. Regels waarbinnen we een plan kunnen maken. Hij 

geeft aan dat ook verder gekeken is dan alleen het Carré. Het verleden, heden en toekomst van 

het Carré worden stapsgewijs doorlopen. Een nieuwe creatieve werkomgeving vraagt om een 

andere invulling. Andere aantrekkelijke milieus zijn nodig met een mix aan functies. We spreken 

dan over een groter milieu dan alleen de het Carré milieu, geeft hij aan. De accommodatie van 

Topicus zal ook bestaan uit zelfstandige losse onderdelen i.p.v. één blok. Op de hoek zou een 

hoger gebouw mogelijk zijn.  Topicus bouwt nu niet in de traditie van 2 eeuwen geleden, maar 

naar een eigentijds kwalitatief hoogwaardig ontwerp. 

 

De gemeente wil de straten om Topicus heen activeren en een toekomstgerichte omgeving 

creëren. De gemeente wil gebruik maken van wat er nu is. Iets wat zowel toevoegt aan de stad als 

voor Topicus op dit gebied. Een stevige opgave om het gebied te ontwikkelen is de 

kweekschool/gymzaal. Het zou mooi zijn als dit behouden kon worden, tenzij het goed 

gemotiveerd moet wijken. De gemeente en Topicus hebben samen met de architect van Topicus 

(Barcode architecten) gekeken hoe het programma van Topicus succesvol kan landen op deze 

plek. Benadrukt wordt dat de gemeente niet een “maatpak” maakt voor Topicus, maar dat op die 

plek een ontwikkeling moet landen, die ook andere bedrijven of activiteiten kan huisvestingen. In 

de geschiedenis van de stad is Topicus slecht een passant, de ontwikkeling moet dus Topicus 

kunnen overleven. De beeldkwaliteit, toekomstbestendig en flexibele invullen is daarom belangrijk. 

Dat de ecologisch footprint van de ontwikkeling zo klein mogelijk moet zijn is minstens zo 

belangrijk. Duurzaamheid wordt verwacht van een innovatief en eigentijds bedrijf als Topicus. 

 

6.  Bijeenkomst 23 juni 2020 groep 1+2 18.00-22.00 aandachtspunten: 

Reacties/vragen naar aanleiding van de presentatie: 

Proces: 

• Heldere procesafspraken 

• Belangen bewoners 

• Belangen oud binnenstad (schaal, maat, volume, kwaliteit) 

• Benut de kansen tot verbetering 

• Twijfel over de oprechtheid van Topicus. Er is wantrouwen, vertrouwen moet worden     



20200625 Bewonersbijeenkomsten Topicus-Gemeente concept 

ontwikkelperspectief- aangepast 

4 

 

       gewonnen. 

• Neem ons mee in hoe besluiten gaan is het verzoek van omwonenden 

Wonen/ Bouw/uitvoering/laadvermogen/programma: 

• Voor wie wordt er gebouwd? 

• Hoe lang wordt er gewoond? 

• Waarom functies op deze plek? 

• Waar vindt bewoning plaats (alleen in de toren?) 

• Hoelang blijft Topicus hier? 

• Schade/ overlast door studenten/ balkons is zorgelijk 

• Slagschaduw/wind 

• Waarom hoogte op 1 punt? 

• Zorg voor lucht en ruimte: behoud boom en groen 

• Waardevermindering omliggende panden/huizen? 

• Verschillende gebouwen/ balans behoud en nieuw 

• Wordt er alleen voor Topicus gebouwd? 

• Hoe lang/ waarom wonen op deze plek? 

• Hoeveel binding krijgen mensen met de omgeving als ze maar twee jaar hier wonen? 

• Wat wordt alleen voor Topicus?  

• Binnen /buiten: hoe open maak je het voor omgeving/open ruimte/ groen/speelser inrichten 

• Het is logische om in ruimer perspectief te bekijken. Connectie met de omgeving te maken en   

      entree met de binnenstad, logisch als dat gaat corresponderen. 

• Help de ondernemers in de binnenstad. 

• Hopelijk wordt er iets neergezet wat past bij de Allure omgeving (kwaliteit) 

• Voorstel voor evolutie in bedrijfskleuren/ logo Topicus 

• Behoud klinker! 

• “Nieuw” oudbouw ontwerp is wenselijk  

• De panden hebben hun waarden/karakteristieken, hier moet je kritische mee omgaan. 

• Aandacht voor duurzaamheid en klimaatbestendigheid  

• Neem herstel van straten ook mee 

• Hoeveel medewerkers werken er nu en straks? 

• Wat na gebeurt er Topicus/ bij vertrek van Topicus? 

• Laadvermogen gaat ten koste van het leefklimaat 

• Er zit onlogica in hoogte gelet op de gebouwen in de omgeving 

• Is de postzegel al bekend/ is daar over nagedacht? 

• Kijk verder naar het verlengde van het hele gebied, niet slechts beperken tot postzegel  

      Topicus. 

Verkenning andere locaties 

• Is er ook onderzoek gedaan naar een andere plek? 

• Kijk verder dan Carré 

• Waarom een campus in de stad? 

• Zijn er voorbeelden van succesvolle campussen (wonen en werken)? 

• Zoek de verbinding met bestaande functies in de stad 

• Hoe parallel lopen de Stadscampus en Topicus campus? 

• De binnenstad kampt met leegstand. Kan 2-jarige bewoning niet daar plaatsvinden? 

Privacy 

• Wie heeft zicht op kantoor (rust avond/weekend) 

• Massa toevoeging vraagt om opoffering. Risico op minder privacy en hogere mobiliteit. 

Mobiliteit 

• Parkeren 

• Fietsen aan de voorkant meenemen, moet je ook kwijt kunnen. 

• Wat betekent het laadvermogen voor de mobiliteit, drukte in de straten en drukte op het  

       gebied? En wat betekent dit voor de drukte in het gebied en wat doet dit met het gebied?  

• Welke functies gaat het krijgen? 

• Maak slimme verbindingen met bestaande voorzieningen. 

Ontspannen: 

• Horeca?  

• Overlast? 

• Behoud groen  
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Welke sfeer wil Topicus hier neerzetten? Wat is de sfeer van Topicus? 

• Architectuur 

• Beelden 

• Kwaliteit uitstralen  

• Maak ambitie tastbaar  

• Communiceer in woorden maar ook in plaatjes (sfeer-/referentiebeelden) 

 

Conclusie 

Gedeelde zorgen en vragen over noodzaak, overlast en het uitzicht. Ook bestaan er zorgen om 

(geen/onvoldoende) de verbinding met de stad en privacy van de omwonenden. 

 

7.  Bijeenkomst 25 juni 2020 groep 3+4 18.00-22.00 aandachtspunten: 

Omgeving 

• Chinees 

• Kop Handelskade 

Doelgroep 

• Verzoek om ook aandacht te hebben voor de universitair geschoolde autisten en hun 

behoeften. 

Wonen 

• Waarom is z’n hoge toren nodig? Dit past niet in het geheel, is niet harmonieus. 

• Niet boven bestaande panden bouwen 

• Waarom wonen? 

• Is er een programma? Waar hebben we het dan over? Wat zijn de getallen en hoe 

verhoudt zich dat tot elkaar? 

• Wordt er gebouwd voor studenten? 

• Fitnesscentrum is op loopafstand, waarom wordt daar geen gebruik van gemaakt? 

• Horeca en overlast/feesten? 

• Kwaliteit gevel/ Topicus logo 

• Universiteitscampus naar binnen gedraaid? 

• Binding met de buurt? 

• Laadvermogen lijkt compact 

• Het is belangrijk dat het uitzicht gehandhaafd wordt 

• Kies voor architect van het stadhuis 

• Waar staat BVO voor? 

• Voorzieningen op eigen terrein en gesloten karakter zorgt komt “clan”-erig over. 

• Het werken op terrein staat haaks op de doorstroom na 1á 2 jaar 

• Nu gesloten bastion, dit openbreken  

• Verzoek om looproutes naar de stad aantrekkelijk te maken en ook een bijdrage te 

leveren aan de stad 

• De zichtbaarheid en het geluid van airco- en eventuele andere apparaten voor de 

klimaatbeheersing van de gebouwen. 

Mobiliteit 

• Parkeergarage in-en uitgang 

Toekomstbestendigheid 

• Wat als Topicus weggaat? Wie komt daar dan wonen? 

• Buitenlandse koper (lange termijnperspectief)? 

• Wat is dat cadeautje voor de bewoners? Laat dit ook zien aan de omwonenden. 

 

8.  Positieve geluiden 

• Fijn dat er ontwikkeling is met name aan de Keizerstraat/Singel 

• Fijn dat Topicus als bedrijf wil investeren 

• Streven naar functiemix is goed 

• Hoogteaccent is mooi 

• Respect voor Topicus dat midden in de maatschappij wil staan 

• Leuk dat er iets gebeurt in de hoek bij de Schouwburg 

• Hedendaags architectuur en historisch architectuur versterken elkaar 

• Wel verstandig om verschillende gebouwen en niet één gebouw daar te vestigen. Dit zorgt 

voor balans.  
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• Behoud van kweekschool is positief 

• Verzoek om het proces te versnellen 

• Verzoek aan omwonenden om van criticus, ambassadeur te worden 

 

9.  Reactie Topicus: 

Vertrouwen/Wantrouwen/communicatie  

Topicus geeft aan het vervelend te vinden dat er wantrouwens is ontstaan. Er is nog niets in beton 

gegoten. Er lag toen ook nog niets. Excuses dat het niet goed is overgekomen, maar die tijd is 

gestoken in het opstellen van een concept ontwikkelingsperspectief. Op dat moment hebben 

omwonende aangegeven onderdeel van de regievorming te willen zijn. Dat kon toen niet. Dat 

heeft Topicus kennelijk niet goed kunnen overbrengen. Als er gegronde bezwaren zijn in het 

concept ontwikkelingsperspectief, die overgenomen kan worden dan zal Topicus dat niet nalaten. 

Topicus hoopt dat de communicatie in de toekomst beter kan. Topicus geeft aan nu gestart te zijn 

met de communicatie. Hoe dit het beste plaats kan vinden. Topicus geeft aan elkaar stevig vast te 

moeten houden in het proces en dat ook van de bewoners te willen vragen. Er moet 

gebrainstormd worden over hoe men met elkaar in contact kan blijven, evt. in vorm van een 

klankboardgroep.  

 

Locatie Topicus campus 

Waarom hier? De binnenstad heeft veel meer sfeer dan een industrieterrein. Topicus wil midden in 

de samenleving staan en daarom midden ook midden in de samenleving gevestigd zijn. Topicus 

wil marktleider worden in Europa met de vestiging in Deventer als hoofdkantoor. Hoewel het nu 

om Topicus Carré gaat is het nadrukkelijk de bedoeling dat het gebied een open karakter heeft in 

relatie tot “stadscampus”. Met Tauw, Witteveen en Bos en Saxion zijn we in gesprek om krachten 

te bundelen. Open en samenwerken is de visie, waarbij je daar waar je sterk in bent nog meer te 

versterken (ingenieurskracht/sterkpunt te versterken). Je hebt in deze branche te maken met 

automatisering. De verwachting is dat dit meer bij elkaar komt.  De openbaarheid naar de 

maatschappij en andere bedrijven wil Topicus dan ook nadrukkelijk benoemen.  

 

Postzegel ontwikkeling/ laadvermogen/programma  

Topicus geeft aan niet van plan te zijn om Deventer te verlaten. Het hoofdkantoor van Topicus 

blijft voor tenminste 10 jaar in Deventer. Het gebied en de ontwikkeling moet Topicus ook kunnen 

overleven. De bouwplannen moeten flexibel zijn en toekomstwaarde hebben voor de stad. Dit 

heeft de gemeente ook als belangrijke voorwaarde meegegeven.  Het pand aan de Singel en 

Singelstraat blijft in ieder geval gehandhaafd. Wat de gemeente ook wil dat behouden blijft is de 

gymzaal, maar tegelijkertijd is het zo'n specifiek gebouw dat de gemeente zich kan voorstellen, dat 

het een efficiënte organisatie in de weg kan staan. Mocht het tot niets leiden dan mag het gebouw 

verdwijnen. Er blijven in ieder geval vier van bestaande panden behouden. We gaan ervan uit dat 

de ruimte, die Topicus nodig heeft bestaat uit een aantal panden, die binnenin verbonden zijn en 

ook los van elkaar gebruikt kunnen worden in verband met de flexibiliteit in de toekomst, geeft de 

gemeente aan. Door die vierkante meters per panden op te tellen zorgt dit toch voor een behoorlijk 

werkoppervlakte. 

Je kunt een functie hebben ook zonder die volume op die plek, is aangegeven.  Topicus heeft 

bepaalde BVO (Bruto vloeroppervlakte) nodig, minder dan dat kan een reden zijn om dit niet doen. 

Bedrijfseconomisch moet dat voor Topicus haalbaar zijn op die plek. Topicus weet dat dit verdient 

moet worden qua beleving en architectuur voor de stad.  

 

De ontwikkeling betreft geen ontwikkeling op de postzegel. Het gaat om een groter plan wat 

gedragen is door Witteveen en Bos, tegenover het Leeuwenburg II zit en gedragen is door 

gemeente. Daarnaast zit de ontwikkeling ook naast de Schouwburg en ook Singel 9 is een 

belangrijke plek in deze ontwikkeling.  Het plan staat los van het pand van de Chinees. De overige 

panden in de omgeving zijn niet in het bezit van Topicus en daarom ook minder geschik voor een 

ontwikkeling op die locaties. 

 

Cijfers 

• Topicus is opgericht in 1998 en vanaf 2001 gegroeid 

• Er zijn ruim 11.00 medewerker werkzaam 

• 700 in Deventer waarvan 300 in het Carre 
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• 500 mederwerkers op het Carré in de toekomst is de wens 

• 180 medewerkers zijn dit jaar aangenomen 

• Leeuwenburg biedt ruimte voor max. 600 medewerkers  

 

Beeldkwaliteit 

Topicus geeft aan respectvol met de plek in de nabijheid van de historische binnenstad om te 

gaan.  Topicus wil iets neerzetten wat duurzaam is, mooi is en passend moet zijn en zo tijdloos 

mogelijk is. Ook als werkgever kan Topicus zich profileren met een mooi gebouw. Afgesproken is 

in het concept ontwikkelingsperspectief dat hoogte verdiend moet worden. Topicus hoopt op een 

hoogte van 40 meter op de hoek bij de schouwbrug. De juiste mix zorgt voor cohesie. 18 uur 

werken vraagt om faciliteiten die je als werkgever moet regelen om je medewerkers te ontlasten, 

maar ook die passen bij het type medewerker. Topicus wil verbinding leggen met de functies in de 

stad, maar ook basisvoorzieningen op locatie kunnen aanbieden. De vraag "hoe kun je de 

bebouwing ook wat meer open maken, zodat het niet een bastion is, waar je er tegenaan kijkt en 

geen idee hebt wat daar gebeurt " wordt meegenomen in de uitwerking van het plan. De 

gemeente heeft dit ook als belangrijke voorwaarde meegegeven. Dat open karakter en ruimte om 

elkaar te ontmoeten, gebruikt te maken van sommige functie in het gebied is tevens het 

"cadeautje" waarnaar gerefereerd wordt.  

 

Verbinding met de omgeving 

Topicus wil juist in verbinding met de omgeving. Met de schouwbrug, de horeca etc. . Aangegeven 

wordt dat de verbinding nu al wordt gemaakt. Zo wordt er nu al bijvoorbeeld geluncht en gegeten 

in de stad. . Het is niet de bedoeling van Topicus om te concurreren met de horeca.  .  De 

masteropleiding waar Topicus mee bezig is zal open staan voor iedereen.. Er wordt nader 

onderzocht hoe invulling kan worden gegeven aan het uitwisselen van functies met andere 

bedrijven en op welke manier de dempel verlaagd kan worden om de stad gebruik te laten maken 

van de functies, die daarvoor in aanmerking komen. 

 

Type woning/doelgroep 

Er wordt benadrukt dat er geen studentenhuisvesting komt. Topicus wil naast een arbeidscontract 

de werknemers ook een huurcontract van 2 jaar aanbieden. De bedoeling is  dat werknemers na 1 

á 2 jaar elders in Deventer huisvesting zoeken.  De woonvoorziening wordt aangeboden om talent 

aan te trekken. De kleinste appartementen zijn ca.60 vierkante meter. Het gaat om woningen voor 

de werknemers/ jonge gezinnen. Topicus benadrukt dat het beeld, dat de bewoners hebben van 

feestvierende werknemers niet overeenkomt met de werkelijkheid.  Topicus is van mening dat een 

werkplek belangrijk is voor het welbevinden van de werknemers en wil daarnaast ook de cohesie 

bevorderen. Dit is belangrijk om een aantrekkelijke wergever te worden. Hoe de woningen er 

precies uit komen te zien is nog onduidelijk. Zo ver zijn we nog niet in het proces. Topicus kan 

daarom ook niets zeggen over bijvoorbeeld balkons etc.  

 

Bouw en overlast/ kwaliteit 

Als je hier iets realiseert, moet er een mooi stuk ontwikkeling komen. Daar ziet de gemeente ook 

op toe. Het is daarnaast de verantwoordelijkheid van Topicus om dit mooi te houden. De 

bedrijfskleuren die gebruikt zijn en de huidige gebouwen waren bedoeld om de markt te veroveren 

door signaal te vestigen en dat paste toen in die fase. 

 

De voorzitter vraagt of in de beeldkwaliteit een rol is weggelegd voor de bewoners. Topicus geeft 

aan dat per definitie de bewoners betrokken worden. Als hiermee de bezwaren van bewoners 

weggenomen kunnen worden, dan zal dat zeker niet worden nagelaten. Daarom gaat Topicus nu 

ook de dialoog aan met de bewoners en betrokken stakeholders.  Zowel bij de verdere uitwerking 

als bij de bouwprocedure. Voor procesafspraken is het daarom handig als er een aanspreekpunt/ 

persoon is per straat. Om problemen tijdig op te pakken en iets mee te doen. Het advies is om met 

elkaar in gesprek te blijven.  

 

De gemeente geeft aan dat de gemeente eisen stelt aan de bouw door de 

omgevingsvergunningaanvraag te toetsen. Deze moet voldoen aan de wet en regelgeving, maar 

zal er op toegezien worden dat de bouwmethodieken geen onnodige schade gaan veroorzaken. 

Een aannemer zal voorafgaand aan de bouw zeker een bouwopname van de direct aangrenzende 
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panden doen. Mocht er sprake zijn van schade door de bouw dan is de aannemer 

verantwoordelijk. Het is belangrijk dat Topicus goede afspraken maakt met een aannemer over 

communicatie met de omgeving tijdesn de bouw, zodat iedereen tijdig wordt geïnformeerd 

wanneer welke werkzaamheden plaats vinden. Maar er kan niet ontkend worden dat bouwen 

zonder overlast mogelijk is.  

 

Periode waarin bouw wordt gerealiseerd start in 2023 en zal ca. 2 jaar duren. De ambitie is om 

gefaseerd te bouwen. Immers werknemers moeten tijdelijk verhuizen en werk moet doorgaan. 

 

Mobilitieit  

Topicus heeft weinig mensen met een auto van de zaak. Er wordt gebruikt gemaakt van het 

openbaar vervoer. Topicus is zoals eerder aangegeven een product company, alles gebeurt op de 

locatie van Topicus. De woon werksituatie is daarom voorspelbaar. De medewerkers van Topicus 

maken nu veelvuldig gebruik van de Sijzebaangarage, Centrumgarage en ook bestaat de 

mogelijkheid om te parkeren in de parkeergarage van de Leeuwenbrug. Vanuit de gemeente 

bestaat er beleid met daarin ook de parkeernorm.  In principe geldt voor parkeren in Deventer, dat 

dit op eigen terrein geregeld moet worden. Voor de volgende fase is dit onderwerp belangrijk. 

Onderzocht moet worden hoe het verkeer in elkaar zit en welke eisen aan deze plek gesteld 

kunnen worden.  De gemeente geeft aan dat Topicus gevraagd wordt om een duurzaam 

mobiliteitsconcept. 

 

Voorbeelden van succesvolle campussen 

• Google campus 

• Eindhoven: Hightech 

• Limburg 

 

10.  Sluiting 

De vergadering wordt om 22.00uur gesloten. 

 


